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Giallorossi rozpoczęli świetnie sezon, wygrywając drugi mecz, tym razem u

siebie, z zespołem Verony. Przed spotkaniem krótkiego wywiadu dla Sky

Sport udzielił dyrektor generalny Romy, Mauro Baldissoni.

 

Bilans mercato?

- Jeszcze nie. Nie komentujemy mercato, a ciekawość zostanie zaspokojona po

zakończeniu kampanii transferowej. Borriello jest poza składem, ale nie jest to

rozwiązanie związane z mercato, a jedynie wybór techniczny. Trener ma wolny

wybór.

 

De Rossi?

- Gdyby została złożona oferta przez Manchester United czy innych zespół, Roma

powiedziałaby, nie, dziękujemy. Roma i De Rossi mają przed sobą sezon do

odkupienia i zrobią to razem.

 

Totti?

- Jeśli jest to pytanie czy boimy się stracić go za darmo, to nie, nie boimy się.

Pracujemy nad tym, aby zatrzymać go na długo.
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